

10/6/2024
報告事項

1. 10/6 及 10/20 的聖經故事英文及發音學習是 1:10-2:00 pm, 教室 C 或是 B. 歡迎邀請新朋友一起參加！
2. 今日下午 1:30-3:00 與柏有成博士與同工和小組長們有一個小組方面的分享
3. 教會一年一度大掃除訂在 10 月 13 日愛宴之後, 請大家積極參與
4. 为了感谢教会年长的弟兄姊妹在教会的付出和信仰上的榜样, LCCC 特将 10/13 日定为“LCCC 重阳敬老感恩礼拜”。邀请教会 70 岁以上的弟兄姊妹找 Judy 报名参加。如需了解详情, 可以找 Judy 阿姨和活动部执事权真 (Kevin) 弟兄交通。
5. Kirt 牧師將於 10 月 11 日至 13 日參加辛辛那提華人教會的青少年退修會講道。Kirt 牧師將為每位參加的青少年提供\$30 的費用減免。詳情和報名請參見以下鏈接。<https://forms.gle/SrAszHkiWqbeJC4u8>
6. 今年 11 月 24 日, 教堂将举行洗礼。如果您想受洗, 请告诉您的小组负责人; 如果您没有加入小组, 请告诉牧师长老。

10/06/2024

感恩和代禱

1. 为教会的合一祷告
2. 为教会新朋友的跟进祷告。
3. 为教会的牧师、长老、执事同工祷告。求主赐给他们智慧、力量 and 服侍的心, 牧养和治理莱城教会。
4. 为周三祷告会祷告。求主将祷告的负担赐予更多的肢体, 让我们认识到祷告是我们教会、家庭和个人复兴的基础。“神阿, 我们称谢你, 我们称谢你, 因为你的名相近, 人都述说你奇妙的作为。”诗 75:1。
5. 为教会各个小组祷告。求主加添每个小组长信心和力量, 也将火热爱主的心放在每一位肢体的生命中。
6. 为年长者和身旁有需要的肢体祷告。

10/6/2024

Announcement

1. To express our gratitude for the contributions and faithfulness of the elderly brothers and sisters in our church, LCCC has designated October 13th as "LCCC's Senior Appreciation and Thanksgiving Service." We invite brothers and sisters who are 70 years old and above to register with Judy after the service. For more details, please contact Judy or Deacon Kevin from the Activities Department.
2. Today, from 1:30 to 3:00 pm, there will be a sharing session with Dr. Bai Youcheng and co-workers, as well as small group leaders, regarding small group matters.
3. The church's annual cleaning day is scheduled for October 6th, after the love feast. Please actively participate.
4. Pastor Kirt will be speaking at the Cincinnati Chinese Church Youth Retreat on 10/11-13. Pastor Kirt will provide \$30 off the cost for each youth join him. Please see the details and registration in the link below.
<https://forms.gle/SrAszHKiWqbeJC4u8>
5. There is a baptism at the church on 11/24/2024. Please tell your cell group leader if you want to get baptized, or let pastors and elders know if you haven't joined a group.

10/06/2024

Praise and Prayer

1. Pray for the unity of the church
2. Pray for the follow-up of new friends in the church.
3. Pray for LCCC pastors, Elders, deacons, coworkers. May God give them wisdom, power, and willing heart to lead and teach LCCC congregation.
4. Pray for prayer meeting every Wednesdays. May the Lord grant more members the burden of prayer, helping us recognize that prayer is the foundation for the revival of our church, families, and individuals. 'We give thanks to you, O God; we give thanks, for your name is near. We recount your wondrous deeds.' Psalm 75:1.
5. Pray for LCCC small group leaders. May the Lord increase the faith and strength of each group leader and may the fervent love for the Lord be placed in the life of every member.
6. Pray for elderly and bodies in need.